
Rejowiec Fabryczny 30.04.2024 r.

Odpowiedz na petycję z dnia 26.03.2024 r. złożoną w dniu 02.04.2024 r.

w imieniu mieszkańców Osiedla „Fabryczne” do Burmistrza Miasta

Szanowni Państwo.

Teren o którym mowa w petycji pomimo szlabanu na drodze dojazdowej jest

ogólnie dostępny. Powoduje to możliwość podrzucania odpadów w postaci gruzu,

mebli i eternitu. Sporadycznie były tam wywożone gałęzie z podcinki drzew na

terenach zielonych. Nigdy zaś inne odpady. Jak już wielokrotnie informowano teren

ten jest sukcesywnie porządkowany przez miasto. Aktualnie działka została

uprzątnięta z odpadów wielogabarytowych i eternitu.

Aby temu zapobiec samorząd opracowuje wniosek na środki unijne do rewitalizacji

tego obszaru, tj. działek wokół wyrobiska. Będzie tutaj urządzony teren

rekreacyjno-turystyczny m.in. ze ścieżkami spacerowymi i rowerowymi. Trwają

prace od strony osiedla domków, gdzie jest budowana nowa ulica, a teren

przylegający jest niwelowany i porządkowany.

Burmistrz Miasta

Stanisław Bodys


